
 1

Številka: 031-0009/2022 
ZAPISNIK 

13. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Sevnica (slavnostna seja), 
ki je bila dne 11. 2. 2025, ob 18.00 uri, 

v prostorih KS Sevnica, Glavni trg 19a, 8290 Sevnica. 
 
Prisotni člani sveta:  
Božidar Groboljšek, Irena Klenovšek, Miran Grubenšek, Tanja Novšak, Stanka Žičkar, 
Bernarda Močan, Janez Pavlič. 
 
Ostali prisotni: 
Marjetka Flisek, referentka za KS, 
Mojca Sešlar, vodja oddelka za družbene dejavnosti, 
Sanja Slemenšek, predstavnica MSOS, 
Gal Safran, predstavnik MSOS, 
Tin Vurnek, predstavnik ŠKS 
 
Odsotni: 
Žan Meke, Karmen Radi, Darja Pompe. 
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  
 
Sejo vodi: Stanka Žičkar, predsednica sveta KS Sevnica. 
 
Predsedujoča pozdravi goste in člane sveta ter prične sejo.  
 

Ad 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 
Ob začetku seje je bilo prisotnih 7 članov sveta KS Sevnica. Svet KS Sevnica je bil sklepčen.  
 
Predsedujoča prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda: 
 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2. Pregled sklepov 12. redne seje sveta in potrditev zapisnika z dne, 3.12.2024, 
3. Predstavitev glasbenega projekta Vejžde fest Sevnica 2025 (predstavniki organizatorjev), 
4. Predlog sprememb Odloka o kategorizaciji občinskih cest-pregledno gradivo za mnenje 

sveta KS Sevnica, 
5. Seznanitev z dokumenti zaključnega računa za leto 2024,  
6.   Obravnava prispelih vlog in aktualna dogajanja, 
7.   Vprašanja in pobude članov sveta KS Sevnica, 
8.   Razno. 
 
Predsednica pove, da je prisotna tudi ga. Kelnarič Martina, ki želi predstaviti problematiko 
hrupa vezano na igrišče v Drožanjski ulici. Zato kot točka 4. številči Problematika hrupa 
vezano na igrišče v Drožanjski ulici. Ostale točke se preštevilčijo. 
 
Dnevni red: 
 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2. Pregled sklepov 12. redne seje sveta in potrditev zapisnika z dne, 3.12.2024, 
3. Problematika hrupa vezana na igrišče v Drožanjski ulici, 
4. Predstavitev glasbenega projekta Vejžde fest Sevnica 2025 (predstavniki organizatorjev), 
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5. Predlog sprememb Odloka o kategorizaciji občinskih cest-pregledno gradivo za mnenje 
sveta KS Sevnica, 
6. Seznanitev z dokumenti zaključnega računa za leto 2024,  
7.   Obravnava prispelih vlog in aktualna dogajanja, 
8.   Vprašanja in pobude članov sveta KS Sevnica, 
9.   Razno. 
 
Sklep: 
Svet soglasno sprejme predlagan dopolnjeni dnevi red.  
Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 
Sklep sprejet.  
  

Ad 2 
Pregled sklepov 12. redne seje sveta in potrditev zapisnika z dne, 3. 12.2024  
 
Predsedujoča poda zapisnika v obravnavo in potrditev. Člani sveta so zapisnika prejeli kot 
gradivo.  
 
Razprave ni. 
 
Sklep: 
Svet KS Sevnica se je seznanil s vsebino zapisnika 12. redne seje z dne 3. 12. 2024 in 
nanj nima pripomb. V potrjeni obliki bo objavljen na spletni strani KS Sevnica. 
Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 
Sklep sprejet. 
 

Ad 3 
Problematika hrupa vezana na igrišče v Drožanjski ulici 

 
Predsednica preda besedo gostiji, ga. Martini Kelnarič, stanujoči Drožanjska cesta 34 a, 
Sevnica, nasproti igrišča z umetno travo. Pove, da je njihova parcela dolga 30 m, igrišče je 
dolgo 40 m. Mreža igrišča je oddaljena od njihove meje 11 m, vmes je malo zelenice, cesta, 
pločnik, mreža. Zaradi bližini igrišča ima gospa več problemov, ki trajajo že več kot 7 let. 
Zadeve se od prvega dne niso nič spremenile, kljub raznim sestankom in usklajevanjem. 
Sama se sestankov na Občini Sevnica in Zavodu KŠTM ni udeleževala. Dela najbolj sama, 
saj se ostali stanovalci Drožanjske ceste ne izpostavljajo, pokritizirajo pa. 9.7.2024 je bila na 
Občino Sevnica podana pisna vloga glede motečega hrupa. Do danes ni bil podan odgovor 
vezan na oddano vlogo. Prebirala je tudi stare zapisnike in izpostavila zapisnik 11. redne 
seje, ki vsebuje v eni točki pripombo glede hrupa in da bo potrebno nekaj narediti. Sama nič 
ne ve, če se kaj dela, z ničemer ni seznanjena. Bilo je veliko pametnih predlogov, npr. Miran 
Grubenšek je na 5. redni seji, dne 24.9.2019 podal predlog :« Pri uporabi nogometnega 
igrišča z umetno travo na Drožanjski prihaja do nesoglasij med tamkajšnjimi stanovalci ter 
uporabniki igrišča, ki ne živijo v neposredni bližini. Člani sveta predlagajo iskanje 
kompromisa in vzpostavitev urnika, ki bo vzpostavil red in enakomerno porazdelil čas 
uporabe med vse zainteresirane skupine«. Ga. Martina pove, da je stvar v tem, da je igrišče 
na Drožanjski cesti edino travnato iz umetne trave v KS Sevnica. Veliko je 40 m x 20 m. Na 
igrišče prihajajo otroci iz Drožanjske, iz drugih ulic, največji problem pa so bili tujci. Tujci so 
dominantni in so domače otroke pregnali iz igrišča. To se je ponavljalo. Težave vidi tudi v 
navadah tujcev, saj navaja, da imajo le-ti neke geste, ki so za domačine kletvice. Te geste so 
domov prinašali tudi domači otroci. Glede slednjega je bila tudi obravnava policije. Na igrišču 
je naenkrat zabeležila tudi po 30, 40 ali celo več tujcev. Ti so povzročali hrup s kričanjem. 
Domačini so g. Grubenška prosili, da je prišel zadevo pogledat, ker ima veliko prakse v 
dejavnosti športa in športnih objektov. Na ogled je prišel samo on in nihče iz občinske 
uprave. V nadaljevanju je našla v zapisniku odgovor, da je igrišče odprto za vse in, da je na 
strani krajanov potrebna strpnost do tuje živečih krajanov, ki se pozitivno vključujejo v 
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športne aktivnost v lokalni skupnosti. Sama misli, da bi bila lahko ena od rešitev upoštevanje 
predloga g. Grubenška. Glede reševanje se do danes ni zgodilo nič. Obrnila se je tudi na g. 
Žiberta, ki je član Občinskega sveta in je predstavil organizacijo glede upravljanja športnih 
površin na Blanci; imajo skrbnika, imajo urnike in da imajo stikalo za prižig reflektorjev v 
kontejnerju. V Drožanjski je stikalo za prižig reflektorjev na kandelabru, ki ga lahko prižge 
vsak mimoidoči. Tako gorijo reflektorji tudi pri praznem igrišču. Kar se nanaša na hrup pove, 
da je območje igrišča neverjetno akustičen prostor. Tam so hiša pri hiši brez zelenega 
polnila, ni nobenega filtra in zvok se odbija od hiš in škarp. Njena hiša je neposredno pri 
igrišču in ne morajo uporabljati zunanjega prostora, kadar je igrišče zasedeno, niti notranjih 
saj se sliši bobnenje kljub dobri izoliranosti objekta. Žoge iz igrišča velikokrat padejo na 
njihovo dvorišče. Na upravo Občine Sevnica je bila podana pobuda za dvig zaščitne mreže 
in, da se uredi zvočna izolacija.  Prejela je dopis s podpisom župana, ga. Sešlerjeve in 
pravnika, da se tam ne bo nič izvajalo. Pripomni tudi, da je to igrišče urejeno brez prostorskih 
aktov, gradbeno dovoljenje ni bilo potrebno, ker se je izvajalo postopoma. Vse skupaj se ji 
zdi vprašljivo. Pove tudi, da ji je bilo stresno, ko so prihajali tujci pobirati žoge na njeno 
dvorišče skoraj vsako uro. Zadeva se kar naprej ponavlja. Sama podaja pobude, rešitve s 
strani Občine Sevnica ni. G. Žibert je lani naredil celo študijo  kaj se dela na igrišču, da 
postaja to že družabni prostor, med počitnicami je igrišče zasedeno od 10. ure dopoldan do 
10. ure zvečer, tako da ne morejo zračiti svojih bivalnih objektov. Pove tudi, da je zaradi 
stresa hudo zbolela. Zdaj imajo postavljene kamere. Kamere zaznajo gibanje in opazila je jok 
otrok. Pravi, da je potrebno otroke zaščititi. Sprašuje se zakaj je bilo igrišče na silo urejeno, 
saj zakonodaja pravi, da je le-to lahko 100 m od prve naseljene hiše. Sumi, da je to zaradi 
ponesrečenega stadiona. Sama je tam naseljena več kot 40 let je najmlajša krajanka v prvi 
vrsti v ulici. Pritožil se je tudi sosed, ki je povedal, da so mu podrli skladovnico drv, gibajo se 
okoli njegove toplotne črpalke. Mislil, je, da je potres.  
Govor prekine predsednica z vprašanjem kaj o tem meni policija. Ga. Kelnarič pove, da jih 
veliko kliče. Od njih dobi odgovor, da so to mladoletni krajani. Čeprav gospa misli, da niso 
vsi, saj zbira tudi mladina s težkimi motorji. Na razgovor je povabila policista na svoj dom in 
pokazala, kako se vidi iz njene hiše na igrišče.  
Gospa Kelnarič se na koncu zahvali za posluh.  
 
Predsednica odpre razpravo v kateri sodelujejo ga. Martina Kelnerič, Tanja Novšak, Miran 
Grubenšek, Božidar Groboljšek, Janez Pavlič, predsednica, Irena Klenovšek.  
Razprava poteka v smeri vzpostavitve reda in urnika na igrišču. Vsi so mnenja, da se igranje 
na igrišču ne more prepovedati. Na to ga. Kelnarič pove, da je bil že umaknjen skate park, 
travnato igrišče na mestu, kjer je predviden stadion. Pravi, da je seznanjena, da je bil umik 
izvršen zaradi prebivalcev blokovskega naselja, ki jih je motil hrup. Glede urejevanja igrišča 
ima veliko dokumentacije. Osebno misli, da bi se lahko za takšno igrišče našel prostor na 
drugi lokaciji.  
Gospa Kelnarič zahteva, da se uredi protihrupna zaščita, dvig ograje, razsvetljava 
reflektorjev naj se uredi tako, da ne svetijo po njeni parceli, stikalo za prižig reflektorjev naj se 
da pod nadzor, vzpostaviti se mora urnik uporabe igrišča. Njeno mnenje je, da bi se igrišče 
lahko zaklenilo ob 18. uri, da lahko oni zračijo prostore.  
Predsednica predlaga, da se predloge ga. Kelnarič predstavi na seji občinskega sveta. Ga. 
Kelnerič sprašuje kdaj bo dobila odgovor na dopis skupine stanovalcev, ki je bi na vložišče 
Občine Sevnica oddan 9.7.2024. 
 
V nadaljevanju predsednica poda besedo ga. Mojci Sešlar, vodji oddelka za družbene 
dejavnosti na Občini Sevnica. 
 
Mojca Sešlar pove, da se z izpostavljeno problematiko srečujejo že nekaj časa. Ker meni, da 
ni vse enoznačno, članom sveta predstavi zgodovino urejanja igrišča v Drožanjski ulici. To 
igrišče je bilo urejeno že v letu 2006 na pobudo in željo prebivalcev  Drožanjske ulice. Gospa 
Kelnarič je tudi zaprosila za informacije javnega značaja, zato je pridobila vse dokumente, ki 
obstajajo na občini v zvezi s tem igriščem. Območje predmetnega igrišča je po OPN 
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namenjeno za izvajanje takšnih dejavnosti. Najprej je bilo to travnato igrišče, potem so bile 
pobude krajanov za postavitev ograje. Obstoječa ograja je standardna skladno s predpisi, 
višine 4 m. v Letu 2017 je bila pobuda krajanov, da se igrišče uredi z umetno travo. Ker je 
bilo to travnato igrišče, se ni pridobivalo gradbenega dovoljenja, kar je bilo skladno z 
zakonodajo. V l. 2018 je bila umetna trava. Takrat so prišli iz nogometnega kluba KMN in so 
izrazili željo, da bi na tem igrišču izvajali treninge nogometa. Občina je treninge dovolila in 
zapisan je bil urnik. V nadaljevanju se jim je v letu 2020 postavila lesena hiška, ki jim je 
služila za preoblačenje. Takrat so se že začele prve pritožbe, ker ni bilo sanitarij. V tem času 
je bila opažena tudi rekreacija tujcev na tem igrišču. Sigurno je, da je to igrišče pripomoglo k 
ukinitvi igrišča na območju stadiona. Pri stadionu se igrišče ni ukinilo zaradi hrupa, ampak 
zgolj zato, ker so se začele aktivnosti gradnje stadiona. S prihodom tujcev so imeli sestanke 
s policijo. Policija je podala navodilo, da se postavi velika tabla z navodili kaj se ne sme, saj 
ima tako policijo vzvod, koga lahko kaznujejo. Občinske službe so bile tudi v stiku s 
prekrškovnim organom, da so občasno naredili nadzor nad dogajanjem na igrišču. Je pa res, 
da ima policija tudi svoje postopke. Velikokrat so dobili klice gospoda in gospe Kelnarič. Ko 
so policisti prišli na igrišče, ni bilo zaznati kaznivega dejanja. Po nekajkratnih obhodih je v 
zadnjem letu oz. pol leta zaznati manjše število tujcev na igrišču. Na igrišču so prisotni 
domači fantje iz ulice. Prišla je tudi ideja, kaj če bi zaklenili dostop do igrišča. Se pa morajo 
formirati skupine, da se lahko vzpostavi urnik. Vse zadeve se dogovarjajo z Občino Sevnica, 
ker Zavod KŠTM še ni upravljavec predmetnega igrišča. Strokovne službe Občine Sevnica 
so naredile korake k izboljšanju kakovosti glede uporabe igrišča. Predlagali so izmero hrupa. 
Kontaktirali so NIJZ, kateri je podal odgovor, da se na javnih igriščih tega ne dela. 
Organizirali so sestanke s policijo glede postavitve protihrupnega zidu. Za nasvet so bila 
podana tudi vprašanja stroki glede protihrupnih zaščit, ki je povedala, da zvok potuje navzgor 
in ga ne moreš ustaviti. Ga. Sešlerjeva izpostavi, da so tudi druga igrišča v strnjeno 
naseljenih območjih, npr. v Naselju heroja Maroka, pa pritožb še ni bilo. V pogovor se vključi 
Irena Klenovšek, ki preda pobudo krajana NHM po postavitvi WC-ja ob igrišču. Mojca Sešlar 
pove, da so zadevo na Občini Sevnica že obravnavali. Postavitev WC-ja ni možna, ker bi bilo 
potrebno vzpostaviti kanalizacijski sistem.  
V nadaljevanju med člani sveta poteka razprava na izpostavljeno tematiko. Vsi so mnenja, 
da starejši kot si, bolj ti je vse moteče. Člani sveta predlagajo, da upravljanje igrišča v 
Drožanjski ulici prevzame KŠTM ter vzpostavi določen red. Mojca Sešlar bo preverila kje je 
dopis, ki so ga krajani poslali na Občino Sevnica, oddan 9.7.2024. Za krajane se pripravi 
odgovor.  
 
V nadaljevanju Mojca Sešlar predstavi smernice, aktivnosti s področja družbenih dejavnosti: 

- Občina Sevnica bo v letu 2025 pristopila k izdelavi pristajališča za helikopterje za 
potrebe nemotenega izvajanja nujnih medicinskih transportov s pomočjo helikopterjev 
za potrebe predvidenega satelitsko urgentnega centra. Po predhodni umestitvi v 
prostor se že pripravlja projekt za izvedbo. Prostor bo umeščen na področju na 
"Hrastih". 

- V teku so aktivnosti rekonstrukcija objekta Cenko, projekt je ocenjen na 1.880.000,00 
EUR (v projektu je proračun RS Slovenije udeležen v znesku 1.150.000,00 EUR, 
Zdravstveni dom pa v znesku 200.000,00 EUR). Rok izvedbe je oktober 2025. V 
objekt se preseli celotna fizioterapija. Prostori sedanje fizioterapije se preuredijo v 
satelitsko urgentni center.  

- Predvidena je nabava dveh reševalnih vozil. 
- Izdelava idejne zasnove za kulturno dvorano Sevnica. V trenutnih prostorskih aktih je 

predvidena dvorana umeščena. Pri spremembi OPN se bo reševala tudi ostala 
potrebna infrastruktura. Občina se zavzema, da bo to živi objekt, en kulturni center, 
zato se bodo izvajali pogovori z glasbeno šolo in Knjižnico Sevnica.  

- Predvideva se izdelava idejne zasnove nogometnega igrišča na zeleni površini na 
Orehovem, katero je možno urediti skladno z aktualnimi prostorskimi akti.  

- V letu 2025 se predvideva na bazenu v Sevnici vzpostaviti avtomatizem glede vstopa 
na bazenske površine (zapestnice). Uvedba tudi urnih kart.  
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- V planu je posodobitev osnovne šole z dozidavo. 
- V sklopu participativnega proračuna je na Orehovem predvidena postavitev igral.  
- Sprejeta je bila strategija za starejše. Predvideva se realizacija 11 ukrepov. V vsaki 

KS se bo skušalo približati starejšim z izvajanjem delavnic. Partner v projektu je tudi 
KŠTM Sevnica, ki upravlja večgeneracijski center v Mladinskem centru. Predsednica 
predlaga vključitev patronažne službe.  

- S 1.7.2025 je predviden začetek izvajanja organizacijo trajne oskrbe na domu.  
- Občina Sevnica se je javila na razpis Občina po meri invalidov, ki ga razpisuje Zveza 

delovnih invalidov Slovenije. K sodelovanju so vabljeni vsi krajani, ki opazijo 
problematiko dostopnosti na posameznih področjih.  

- V kulturni dvorani se bo v letu 2025 montiralo dvigalo.  
- Potekali so pogovori z ZVKD in KŠTM zaradi umestitve dvigala na sevniškem gradu.  
- 21. 2. 2025 bodo objavljeni razpisi s področja družbenih dejavnosti in turizma. 

 
Predsednica odpre razpravo in poda pobudo, da se v prihodnjem letu rešuje financiranje 
Mladinskega sveta.  
 
Dodatne razprave ni.  
 
→Ob 19. uri sejo zapusti Mojca Sešlar.  

 
Ad 4 

Predstavitev glasbenega projekta Vejžde fest Sevnica 2025  
(predstavniki organizatorjev) 

 
Predsednica člane predstavi prisotne predstavnike organizatorjev Vejžde festa 2025. Tin 
Vurnek je predsednik Študentskega kluba Sevnica, Gal Safran je član Rotaracta in 
organizator, Sanja Slemenšek je predsednica Mladinskega sveta Občine Sevnica.  
 
K besedi povabi Gala Safrana, ki predstavi zgodovino dogodka Vejžde žur, ki se je pričel 
izvajati pred 15 leti. Bil je eden največjih dogodkov v občini. Pred tremi leti sta se povezali 
dve društvi in projekt na novo zasnovali. Sledila je hitra in eksponentna rast tega projekta. 
Najprej je sledila zamenjava prizorišča na parkirišče pred bazenom Sevnica. Kapaciteta se je 
povečala na 2000 oseb. Sledilo je, da je bil ta dogodek dve leti razprodan. Vejžde žur je že 
dve leti zapored največji dogodek v posavski regiji, prepoznavnost je opažena tudi drugod po 
Sloveniji.  
Besedo preda Tinu Vurneku, ki predstavi dokument statistike, ki prikazuje eksponentno rast 
dogodka (število prodanih vstopnic, prodaja vstopnic po drugih občinah, povprečna razdalja 
kupcev,…). Poudari, da to ni le glasbeni dogodek, ampak tudi turističen, kulturen in 
pomemben za aktivno delovanje mladih. Pri organizacijo dogodka sodeluje 20 mladih.  
V nadaljevanju Gal Safran pove, da se bo dogodek v letu 2025 nadgradil v dvodnevni 
festival. Prizorišče ostaja na parkirišču pri Bazenu Sevnica. Predstavi tudi finančno 
konstrukcijo dvodnevnega festivala, ki bo potekala 30. in 31.5.2025. Tudi, če bodo 
razprodane vse vstopnice, ostaja manjko 20.000,00 EUR. Ker so mladi prepoznali velik 
pomen dogodka na več področjih družabnega življenja v Sevnici, so se odločili k sodelovanju 
povabiti partnerje, nekoga iz lokalne skupnosti, ki podpre izvedbo projekta. S prošnjo so se 
obrnili tudi na Občino Sevnica, saj se je izkazalo, da najbolje uspejo projekti v tripartitnem 
sodelovanju krajevne skupnosti, občine in mladinskega društva. Za dober primer prakse 
izpostavi Brežice in Trebnje. Na odru ne samo, da nastopajo velika slovenska glasbena 
imena, vedno dobijo možnost predstavitve mladi lokalni bendi, ki se še skušajo uvrstiti v 
svetu glasbe. Vezano na turizem, pa je zaznano, da so za čas dogodka zapolnjene vse 
prenočitvene kapacitete v občini Sevnica.  
V nadaljevanju Sanja Slemenšek pove, da so pridobili že nekaj pomembnih partnerjev, npr. 
Slovenske železnice, ki nudijo izredne vlake, vozne karte s popustom. Organizirani so bili 
tudi prevozi z avtobusom v smeri Trebnjega.  
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Predsednica še doda, da organizatorji vsako leto sosedom v prvi vrsti ob prizorišču poklonijo 
vsaki hiši dve brezplačni vstopnici. Vsako leto organizatorji izvedejo sestanek s policijo  v 
smislu varne izvedbe dogodka (obhodi civilnih policistov na prireditvi, zunanja varnostna 
služba,…). Na prizorišču so urejeni WC-ji. Do sedaj ni bilo zaznati težav glede izgredov.  
 
Predsednica člane sveta povabi k razpravi v kateri so sodelovali predsednica, Irena 
Klenovšek, Miran Grubenšek, Božidar Groboljšek, Gal Safran. 
 
Izpostavljena je bila pohvala za organizacijo glasbenega dogodka. Predlaga se aktivna 
vključitev Občine Sevnica in društva KŠTM Sevnica. Predstavnik mladih pove, da do sedaj 
še ni prišlo do konstruktivnega razgovora oz. rešitve in poda izkušnje glede podvajanja 
dogodkov na isti termin. Predlog mladih je bil, da bi se lahko Vejžde fest organiziral kot Dan 
Sevnice oz. festival Sevnice, z dopoldanskim dogajanjem Festival modre frankinje, v 
večernih urah pa koncert. G. Groboljšek pove, da je bila izpostavljena tematika obravnavana 
tudi na občinskem svetu. S strani KŠTM ni bila sprejeta zaradi prevelikega rizika. Vedno je 
problematika izposoje prireditvenih rekvizitov (šotor, mize,…). Za Vejžde fest si je potrebno 
izposoditi šotor v izmeri 50 x 20 m pri zunanjem ponudniku, saj KŠTM Sevnica ne razpolaga 
s šotorom v teh dimenzijah. Organizatorju se predlaga vložitev predstavitvene vloge in po 
izvedenem dogodku poročilo s finančnimi prilogami.  
 
19.34 sejo zapustijo predstavniki MSOS in ŠKS. 
 
V nadaljevanju med člani sveta poteka razprava vezano na vse povedano. Člani sveta so 
mnenja, da mladina dela dobro, in bi pri tovrstnih dogodkih kot partner moral sodelovati tudi 
KŠTM. 
 
Sklep: 
Svet soglasno sprejme, da se Študentskemu klubu in Mladinskemu svetu občine 
Sevnica odobrijo sredstva v finančnem načrtu Krajevne skupnosti v znesku 4.000,00 
EUR za pomoč pri organizaciji Vejžde Festa 2025.  
Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 
Sklep sprejet.  
 

Ad 5 
Predlog sprememb Odloka o kategorizaciji občinskih cest-pregledno  

gradivo za mnenje sveta KS Sevnica 
 
Predsednica članom sveta predstavi gradivo glede spremembe odloka o kategorizaciji 
občinskih cest. Ki je bilo prejeto s strani Občine Sevnica, Oddelka za okolje in prostor. 
Predsednica je poleg predlaganega predlagala spremembe kategorizacij javni poti v lokalne 
ceste. Med člani sveta poteka razprava.  
 
1. sklep:   
Oddelku za okolje in prostor predlagamo naslednje spremembe kategorizacije iz 
javnih poti v lokalne ceste: 
Številka  Številka javne poti Ime  
1 594751 Ledina 
2 594752 Ledina 
3 594261 Kladnikova ulica 
4 594411 Grič – Drožanjska ulica 
5 594271 Trubarjeva ulica 
6 594921 Planinska cesta 
Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 
Sklep sprejet.  
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2. sklep:  
Člani sveta KS Sevnica smo se seznanili s predlaganimi spremembami, ki nam jih je 
posredoval Oddelek za okolje in prostor Občine Sevnica in se nanašajo na ceste v 
Krajevni skupnosti Sevnica. Na predloge nimamo pripomb in se z njimi strinjamo. 
Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 
Sklep sprejet.  
 

Ad 6 
Seznanitev z dokumenti zaključnega računa za leto 2024 

 
Člani sveta so gradivo prejeli skupaj z vabilom. Predsednica pove, da je bilo leto 2024 
uspešno realizirano tako z vidika porabe finančnih sredstev, pravočasne dobave materialov, 
podpisov pogodb o odstopu zemljišč,… 
Dodatne razprave ni. 
 
Sklep:  
Svet Krajevne skupnosti Sevnica se je na svoji 13. redni seji dne, 11. 2. 2025 seznanil z 
dokumenti zaključnega računa Krajevne skupnosti Sevnica za leto 2024 in predlaga 
Občinskemu svetu Občine Sevnica, da ga sprejme.  
Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 
Sklep sprejet.  

 
Ad 7 

Obravnava prispelih vlog in aktualna dogajanja 
 
Predsednica pove, da je naslednja vloga, ki je upravičena do realizacije vloga za asfaltacijo 
od Žigrskega Vrha do igrišča. Člane sveta seznani, da bo na Žigrskem Vrhu postavljena 
nova avtobusna postaja. V marcu se predvidevajo izvesti evidenčna naročila za globinske 
sanacije javnih poti in dobavo gramoza na območju KS Sevnica. Članom sveta predstavi tudi 
izvedbeni program zimske službe, ki ga je pripravilo podjetje Komunala Sevnica d.o.o..  
Cesta na grad pri stanovanjski hiši Jazbinšek je zaprta za ves motorni promet zaradi 
nevarnosti, ki je vzrok drsa zemljine. Predvidene so aktivnosti prekategorizacije ceste (dve 
javni poti) in sanacija cestišča do hiše Jazbinšek. Glede predlaganega se strinjajo vsi člani 
sveta.  
S strani Društva veteranov je bila prejete prošnja za donatorstvo. Predlaga se prijava na 
razpis, o katerem bodo obveščena vsa društva. Razpis bo objavljen 1.3.2025.  
 
Predsednica predlaga naslednjo redno sejo v aprilu in terensko v maju 2025. 

 
Ad 8 

Vprašanja in pobude članov sveta KS Sevnica 
 
Na predlog krajana je Irena Klenovšek je predlagala postavitev WC-ja v Naselju heroja 
Maroka pri igrišču. Predsednica bo informacije predala pristojnim strokovnim službam.  
 
Irena Klenovšek izpostavi problematiko na parkirišču v Naselju heroja Maroka. 4 parkirna 
mesta so zasedena z naseljenimi vozili. Na povedano med člani sveta poteka razprava. 
Tanja Novšak pove, da je bila problematika obravnavana tudi na seji Občinskega sveta.  
Znano je, da je bilo s strani medobčinskega inšpektorata že izdano opozorilo.  
 
Božidar Groboljšek poda pobudo ureditve javne razsvetljave v sklopu zelene ureditve po 
nasipu (peš pot) ob reki Savi na relaciji od Podjetja Stilles do Tanina. Tanja Novšak pove, da 
je bila ta pobuda že dana na Občinskem svetu. Takratni odgovor je bil, da se to področje 
nanaša na pristojnosti podjetja Infra in se bo enkrat celostno urejalo. 
 



 8

Irena Klenovšek poda pobudo ureditve javne razsvetljave v podhodu pod železniško progo v 
Šmarju. Predsednica pove, da je bila zadeva že obravnavana na Občinskem svetu. Podan je 
bil odgovor, da zaradi vandalizma ni smiselno kar naprej menjati žarnic, ker jih takoj 
razbijejo. 
 
Predsednica pove, da je bila na občinski svet podana tudi pobuda Irene Klenovšek glede 
zasaditve zelenih površin. Konkreten odgovor ni bil podan. Člani sveta so mnenja, da se čim 
več predlaganih zasaditev izvede s projektom zelenih ureditev.  
 
Predsednica izpostavi, da ima svet KS Sevnica v svojem finančnem načrtu rezervirana 
sredstva za urejevanje športnih površin in prosi člane sveta za pobude potrebnih ureditev.  
 
Miran Grubenšek izpostavi potrebo po servisiranju naprav zunanjega fitnesa. Predsednica bo 
pobudo predala pristojnim službam na Občino Sevnica.  
 
Irena Klenovšek poda pobudo za postavitev košev za odpadke ob pešpoti na relaciji od 
nasipa, mimo Lidla do križišča, ki priključuje Hermanovo cesto.  
 

 
Ad 9 

Razno 
 
Seja zaključena ob 20.25 uri.  
 
Zapisala:  
Marjetka Flisek 
         Stanislava Žičkar 
                 Predsednica sveta KS Sevnica 


